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Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 25. april 2006

Referat fra Ældre- og Handicaprådet' s møde den 25. april 2006.

Sted : Byrådssalen, rådhuset
Tidspunkt : Kl. 10.00-12.00

Til stede : Lise Lotte Due 
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Else Flensted

Afbud fra :

Annett Hjulgaard 
Suppleant: Mona Jørgensen 
Randi M.-L. Jensen (Handicaprådet) 
Suppleant Handicaprådet: Gerda Timm 

Inge Christensen

Dagsorden :
1. Godkendelse af referat fra marts mødet.
2. Informationer ved formanden.
3. Referat fra møde med sammenlægningsældrerådet.
4. Referat fra møde med ældre- og handicaporganisationerne d. 27.03.06.
5. Kulturuger 2006.
6. Forslag til arrangement for ældre og handicappede.
7. Oplæg til møde med Skole-, social- og sundhedsudvalget.
8. Den grønne folder
9. Nyt fra Amtsældrerådet v/Aage Johannisson.
10. Nyt fra kassereren.
11. Evt.

1 . Godkendelse af referat fra marts mødet. 

Referat godkendt.

2. Informationer ved formanden.

Lokalplan 92 (Marbækskolen) er godkendt af Byrådet.

Virksomhedsplan 2006 og resultater & status 2005 med regnskab modtaget. 
Formand og kasserer har læst, og andre interesserede kan låne hos 
formanden.

Seniorernes blad modtaget.

Budget 2006 har været genåbnet. Der kan ikke gives tillægsbevillinger på 
serviceområdet uden besparelser på andre områder.
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Handicappolitikken skal behandles på Byrådsmøde i april.
Gerda Timm er af DSI indstillet til det ny handicapråd.

Rådsmedlemmerne klager over dårlige forhold på Skibby bys veje og 
fortove for gangbesværede og brugere afhjælpemidler som kørestol, rollator 
m.v..
Det blev foreslået, at Mona kontakter teknisk forvaltnings vejingeniør Niels 
Nordvig for en gåtur rundt i byen for at vise vanskelighederne ved at 
færdes.

3. Referat fra møde med sammenlægningsældrerådet.

Rådets sidste møde blev afholdt på Tolleruphøj i Frederiksund, hvor der 
blev givet en god orientering om centrets mange aktiviteter og faciliteter.

Næste møde afholdes i Slangerup.

4. Referat fra møde med ældre- og handicaporganisationerne d. 27.03.06. 

Referat fra mødet udsendt til alle deltagere. Rådet har godkendt.

5. Kulturuger 2006.

Aftenskolen, ÆldreSagen og Ældre- og Handicaprådet afholder møde og 
vælger sammen deres emne.
Arrangementet foreslås afholdt i Skibby Kino d. 23.09.06, hvor der kan 
købes kaffe m.v.
Der vil blive søgt om underskudsgaranti og fastsat billetpris.

6. Forslag til arrangement for ældre og handicappede.

Grupperne har afholdt møder og planlagt 2 busture for ældre og 
handicappede.

For ikke selvhjulpne borgere foreslås en bustur rundt i Jægerspris med 
efterfølgende spisning og kaffe på Gerlev Kro.
Til dette arrangement kan deltage hjælpere fra Ældreservice, og liftbus for 
40 personer (incl. 10 med kørestole) kører fra Nordhøj d. 17.08 kl. 10.00 
med hjemkomst samme sted kl. 14.

For selvhjulpne foreslås en bustur til Birkegårdens Haver hvor der serveres 
kaffe.
Her påtænkes kørt i 2 busser med deltagerantal 100 personer.
Start ved rådhuset d. 15.08. kl. 13.00 med hjemkomst samme sted kl. 18.

Rådsmedlemmer enedes om den samme betaling for begge ture og denne 
foreslås til kr. 50,00.
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Turene skal annonceres i den lokale presse bl.a. i Kommuneinformation i 
Lokalavisen, og vil blive nævnte i ”Den grønne folder 
Emnet tages op på næste møde for endelig planlægning.

7. Oplæg til møde med Skole-, social- og sundhedsudvalget i maj.

Rådets formand skriver til udvalget inden dets maj møde, at møde mellem 
udvalg og Rådet ønskes udskudt til efteråret, hvor der forhåbentlig vil være 
flere konkrete svar på spørgsmål om ældre og handicappedes forhold i den 
nye kommune.

Spørgsmål fra møde med ældre- og handicaporganisationerne videregives i 
brevet til Skole-, social- og sundhedsudvalget.

8. ”Den grønne folder”

Folderen er klar til kopiering, og forventes udsendt først i juni.

9. Nyt fra Amtsældrerådet v/ Åge Johannisson.

Aage Johannisson refererede fra forretningsudvalgsmøde.
Der forventes etableret et regionsældreråd med underudvalg efter 2007. 
Oplæg sendes til ældrerådene til udtalelse inden august.

Minikonference om sundhedscentre afholdes i Frederiksborg amt af 
Amtsældrerådet.

Rådsmedlemmerne diskuterede, hvordan mulighederne for behandling / 
forebyggelse kan blive for sundhedscentre i Skibby.

Amtsældrerådet i Frederiksborg amt og fra Helsinborg har udgivet 
"Mindernes bro” i bog- og videoform.
Er fortællinger fra trediverne fortalt af flere personer fra amtet og fra 
Helsingborg.
Kan lånes hos Aage Johannisson

10. Nyt fra kas ser er en.

Regnskabet gennemgået.

11. Evt.

Rådets medlemmer diskuterede det frivillige arbejde med ældre og 
handicappede, bl.a. forsikringsdækning ved evt. uheld.

Mona undersøger forsikringsansvaret/-dækning for Nordhøjs beboere og 
hjælpere.

12. Næste møde.
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Tirsdag d. 23. maj 2006 kl. 10.00 Rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 
5

d. 20. juni 2006 kl. 10.00 Rådsmøde,


